
 0200211011סיכום ישיבת מזכירות מתאריך 

אנדי , לילך הראל, גל קציריעומר , יהלונעמי , ענת מוגילנר, גלית ראובן ,מושיקו כהן  :נוכחים

 .יוגב רוסיאנסקי, יובל שדה, שחר הלוי, טוביאס

יוגב היה הבא בתור במספר . יוגב מצטרף למזכירות עקב בחירתו של שחר למנהל קהילה

 .בבחירת חברי המזכירותהקולות 

 עינן פלך, דובב ארד, נועה צור, תומר אברהם :מוזמנים

 צעירים -תם נדיל , ועדת ביקורת –רותם פלג  :משקיפים

 

  :נושאים

 0יוזמה של חברים להורדת מיסים0 1

נועה ועינן להציג את , באו דובב, בהמשך למכתב של קבוצת חברים שנשלח למזכירות

בשאיפה להגיע , החברים רוצים לעשות שינוי דרסטי ברמות המיסוי בקיבוץ. יוזמתם

מס קהילה ומס ₪  0011בחודש למשפחה שמשלמת כיום כ ₪  0111להפחתה של כ 

 .כ"בסה( מס איזון)ערבות הדדית 

 :בתחומים הבאיםלהגיש הצעות בכוונת החברים 

 הורדת(. בהתייחס להכנסות והוצאות המשפחה)בחינת מנגנון החישוב של מס איזון . 0

 והקטנת הפער בין התשלום המינימאלי( מס איזון)ערבות הדדית  הסכום של מס    

  .והמקסימאלי    

  .התאם להפחתת המיסיםהיום ב ניתניםרמת השירותים ה צמצום. 2

 .והיבטי ייעול נוספיםהמבנה הארגוני  בחינת. 0

 חלק מהנושאים הם עקרוניים בלבד .התקיים דיון בעיקר בשאלה איך צריך להתנהל התהליך

 . חלק אחר דורש בחינה יותר מעמיקה של המשמעויות, ויכולים לעלות ישר לדיון הציבורי

כל הנושא נבחן וטופל על ידי צוות המודל במשך תקופה ארוכה אולם לתחושת החברים ללא 

עלתה השאלה האם נכון להביא הצעה כוללת של כל ההצעות או באופן  .תוצאה מספקת

 .מדורג

החברים מעוניינים להעלות את נושא מס ערבות הדדית כבר בשבועות הקרובים ולא לחכות 

    .   לבחינה של שאר הנושאים

 :החלטות

המזכירות מבינה את הלכי הרוח והמצוקות הקיימות בציבור ומברכת על שיח פתוח ובחינת 

 .ההצעות שעולות

נושאים עקרוניים .  בהתאם ןהמזכירות מחכה להצעות מסודרות של החברים ותתייחס אליה

יפורסמו לציבור לצורך התייחסות , שיכולים לעלות לדיון ציבורי והחלטת שיחת הקיבוץ

 .ואפשרות להעלאת הצעות נוספות



יבחנו , (חינוך ועוד, כגון רווחה)תפעולית ושל שירות לחבר , נושאים בעלי משמעות תקציבית

  . והסברתן לחבריםעל ידי הנהלת הקיבוץ לצורך בחינת המשמעויות 

 0המשך הדיון בחלופות השיוך 00

 :הוצגו הנושאים הבאים 7001בהמשך לדיון הקודם בנושא שהתקיים ב 

 העקרונות המחייבים של הסכם ההחכרה בין הקיבוץ לחבר בחלופת האגודה וההבדלים. 0

 .בינו לבין המצב בחלופה הקניינית    

 .החלופות לקיבוץ ולחברההבדלים הכספיים והמימוניים בין שתי . 2

 . ועקב כך הצורך בקבלת החלטה מהירה י מנסה לקדם בחלופת האגודה"השינויים שרמ. 0

 :החלטות

תומר ומושיקו יכינו את החומר  .והחלטה בשיחת קיבוץלדיון ציבורי הנושא מקדמים את 

 .והפורמט להעברת המידע לחברים

  . ה בנושאטלקראת ההחל ,המזכירות תגבש את המלצתה לאחר הדיון הציבורי

     

 מושיקו: רשם


